
 

 

Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 9. prosince 2020 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Trojovský, dr. Musílek, doc. Bogusch, dr. Rado-

cha, doc. Hubálovský, Ing. Kostrová, dr. Studnička, Ing. Svoboda, 

Bc. Skoupilová 

Hosté: prof. Krejcar 

Omluveni: 

 

dr. Lipovský 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnost (doc. Trojovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (dr. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (doc. Hubálovský) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Kostrová) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

Pan děkan doc. Kříž zahájil zasedání kolegia děkana.    

 

K bodu 1) – Informace z kolegia rektora – doc.  Kříž 

• Stanovení termínu pro dosahování cílů stanovených v rámci IP vysokých škol pro roky 

2019-2020 se posouvá do 30. června 2021. 

• Dne 5. 11. 2020 proběhl na UHK kulatý stůl, za PřF se zúčastnil doc. Trojovský a Ing. Svo-

boda. 

• Vědecká rada UHK schválila navržené nominanty na členy RVH, tyto byly doporučeni ke 

jmenování do RVH rektorovi UHK. 

• Byl vyhlášen SV pro rok 2021, nutno připravit vyhlášení PřF. 

• Byl zveřejněn seznam projektů přijatých do hodnocení v rámci 5. výzvy TA ČR ÉTA, kde 

bylo podáno za UHK 21 projektů, všechny postoupily do hodnocení.  

• Bylo ukončeno hodnocení podaných projektů na GA ČR, UHK získala 5 standardních pro-

jektů (PřF 2, FF 2 a FIM 1). UHK se účastní ve 3 projektech v roli navrhovatele, u dvou 

projektů pak v roli spolunavrhovatele. Celková úspěšnost byla přibližně 15 %, úspěšnost 

UHK 12 %, ale v porovnání s obdobnými VŠ dopadla UHK poměrně dobře. 

• V pondělí 14. 12. 2020 proběhne jednání Mezinárodní poradní komise. 

• Návrh dělení DKRVO – na příští rok i na příštích 5 let, DKRVO bude rozděleno na dvě složky, 

stabilizační a motivační, stabilizační složka tvoří 85 % z toho, co na UHK přišlo v roce 2020. 

Bohužel i motivační složka je založena zejména na výsledcích RIV16. 

• Byla dokončena aktualizace pravidel PK pro rok 2020. Proběhne ještě jednání s děkany. 



• Byla podepsána konsorcionální smlouva s libereckým krajem na projekt EDIH, pokud zís-

káme podporu, bude to pro nás zajímavé nejen finančně.  

• V rámci programu MŠMT je podporováno studium běloruských studentů. 

• Budeme realizovat sběr podkladů pro průzkum reputace v rámci QS ranking. Máme mož-

nost doporučit hodnotitele, a to i ze zahraničí. 

• Od pondělí 7. 12. 2020 byla zahájena výuka laboratorních cvičení všech ročníků. 

• Výsledky studentské evaluace výuky – nebudou zveřejněny konkrétní výsledky, ale stu-

denti budou seznámeni prostřednictvím zápisů a opatření, která budou přijata na základě 

výsledků jednání. Zveřejněny budou kvantitativní výsledky. Komentáře budou k dispozici 

k nahlédnutí senátorům fakult.  

• Kapacita připojení k internetu na Palachových kolejích zdaleka nedosahuje kapacity de-

klarované, studenti mají možnost nefunkční připojení nahlásit jako závadu.  

• Byly zahájeny práce na implementační analýze systému MIS vítězným dodavatelem. Bude 

napojen na všechny IS (Magion, STAG, Athéna…) 

• OIT rozešle materiál k nástroji ZOOM, tento zaručuje možnost tajného hlasování prostřed-

nictvím online nástroje pro využití na vědeckých radách atd. Tajné hlasování přes Teams 

lze pouze pro ty, co jsou přihlášeni na UHK, pro VR, kde jsou i jiní členové, je to nereálné.  

• Byla zřízena platební brána a elektronické platby k vyřízení poplatků za přijímací řízení. 

• Od pondělí 7. 12. 2020 funguje podatelna v plném režimu a denně je zajištěn svoz i odvoz 

pošty, také recepce budov jsou v plném režimu. 

• Tiskový mluvčí Mgr. Novák poděkoval všem organizátorům Noci vědců a informoval 

o úspěšném dosahu sledovanosti. 

• Pan děkan FF dr. Prouza vznesl dotaz na právní oddělení ohledně jmenovacích dekretů 

vedoucích pracovišť.  

• Pan děkan PdF doc. Vaníček informoval o změnách personálního obsazení kateder PdF. 

• Byl ukončen sběr dotazníků HR Award, návratnost se pohybuje kolem 60 %. Výsledky bu-

dou k dispozici na děkanátech jednotlivých fakult. 

• Byly sloučeny dva panely GA ČR – panel informatický a matematický, panel informatický 

zanikl. 

• Společně s firmou ELLA-CS, s.r.o. řešíme projekt MPO Tri „Výzkum a testování nových ma-

teriálů pro výrobu stentů“, ELLA-CS je hlavním příjemcem dotace. Došlo k tomu, že firma 

ELLA-CS, s.r.o. ukončila řešení projektu z důvodu obavy, že další spolupříjemce, VUOS, a.s. 

může být ve střetu zájmu. Pro PřF to znamená ztrátu cca 650 tisíc. 

• UHK požádala MMHK o individuální dotaci na nákup pozemku v prostoru kampusu Na 

Soutoku od rodiny Elsnerových. Zastupitelstvo dotaci schválilo přes nedoporučující stano-

visko rady města. 

• Zřejmě budou od července podpořeny další projekty GAČR, šance PřF UHK je velice malá.  

Příští rok GAČR počítá s navýšením financování.  

• V pondělí 14. 12. proběhne webinář ke strategickému partnerství. 

 

doc. Kříž 

• Obdržel návrh finální zprávy z auditu procesů, které zde prováděl Ing. Jakubík.  S prezen-

tacemi bude kolegium seznámeno, předběžně navrhuje příští středu přes Teams cca 

12:30-13:30 h, prezentace je cca na 15 minut. Úzké kolegium by bylo týž den dopoledne. 



• Problémy s různými odděleními rektorátu: 1) požádali jsem investiční oddělení, aby nám 

pomohlo s projektem ohledně předělání výklenků v přízemí, navrhlo se umístit květináče, 

proběhla k tomu rozsáhlá diskuze. 2) revize vzduchotechniky – je naplánovaná naprosto 

nevhodně, kdy už je výuka v laboratořích. Není možné, aby revizní firma striktně stanovo-

vala, kdy přijede. 3) návštěva hygieny na NMR místnosti – nahlásil projektant, nikoliv 

investiční oddělení, které se o to má starat. Nemáme souhlas hasičů, který by mělo inves-

tiční oddělení zajistit.  

• V pondělí 14. 12. 2020 odpoledne proběhne setkání ohledně instalace odtahů digestoře 

v posluchárně S3.    

• Požádal přítomné o navržení kandidáta (studenta/studentky) na Cenu primátora za stu-

dentskou tvůrčí práci. Cena se bude udělovat v následujících kategoriích: 

1) přírodovědných, technických a zdravotnických, 2) humanitních, společenských a peda-

gogických. Za PřF byla navržena Mgr. Lucie Hostinská. 

• Sdělil, že Magion nefunguje tak jak by měl, konkrétně jsou problémy s tím, že v určitém 

časovém rozpětí mizí z výsledovek položky, poté se objeví. Konzultoval věc s Ing. Špalov-

skou a panem kvestorem, kteří přislíbili metodickou podporu. Více informací podá paní 

tajemnice. 

 

K bodu 2) – Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Trojovský 

• Závěrečné zprávy projektů SV 2019 byly krom dvou dle požadavku do konce listopadu 

odevzdány (chybí jen dvě závěrečné zprávy projektů řešených doktorandy, po jedné z ka-

tedry biologie a katedry fyziky). 

• Všechny projekty SV 2020 jsou již téměř dočerpány (na katedře biologie je již zadáno 

v DNS a lze předpokládat, že bude letos dočerpáno a dále doc. Bogusch sdělil, že budou 

přeúčtovány položky tak, aby bylo včas dočerpáno a dorovnáno).  

• ČKR byla předložena k vyjádření “Pravidla poskytování institucionální podpory na dlouho-

dobý koncepční rozvoj výzkumné organizace v segmentu vysokých škol v působnosti 

Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy na léta 2021 až 2025”. Pro rok 2021 je zde 

navržen analogický postup jako v roce 2020, tedy složen ze dvou částí “Stabilizační” a 

“Motivační”, přičemž ve “Stabilizační” opět má největší vliv RIV16 a v “Motivační” se pro-

jevuje procentně i výsledek evaluace univerzit dle modulů M3-5 Metodiky H17+. Na roky 

2022-25 je navrženo zafixování rozdělení pro rok 2021. Vedení fakulty požádalo rektora 

o vyjádření nesouhlasu s tímto dělením, neboť RIV16 nemůže mít zásadní vliv pro výši 

financování z DKRVO v letech 2021 až 2025. 

• Doc. Trojovský prezentoval: 

o  porovnání publikačního výkonu dle WoS, přepočteného na jednoho akademic-

kého pracovníka, všech přírodovědeckých fakult v ČR za posledních 5 let. Naše 

fakulta v těchto datech postupně rostla až se propracovala na první místo v roce 

2019. 

o průměrné celkové finance získané fakultou do rozpočtu v rámci jednoho roz-

počtového roku v rámci položek “DKRVO”, “Výkonová část rozpočtu” a PPK za 

jeden článek ve WoS v závislosti na D1, Q1, Q2, Q3 a Q4.  Prof. Musílek k tomu 

konstatoval, že tato data ukazují, že za články publikované jen v rámci databáze 

Scopus nebo publikované v Q4 na WoS by neměly být fakultou podporovány a 

neměly by za ně být vypláceny finance v rámci fakultních motivačních systémů, 



čímž posílíme značku fakulty a šance na zisk externích grantů atd.  K tomu pan 

děkan poznamenal, že Q4 je opravdu vhodné v motivačních systémech nepod-

porovat. 

 

K bodu 3) – Informace z referátu zahraničí – prof. Musílek 

• Erasmus – máme 3 studenty na výjezdy v LS 2020/2021. Pokud to situace dovolí, budou 

realizovány také příjezdy studentů. 

• Vedoucí kateder se pokusí motivovat aspoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na 

Erasmus na dvou nebo více měsíční stáže v letních měsících. Je nutné utratit přidělené 

finance na Erasmus mobility (viz úkol). 

• V součinnosti s Mgr. Holubovou byla porovnána data mobilit týkající se výjezdů a příjezdů 

studentů přírodovědných fakult v ČR, tyto podrobně přednesl.  

• Podpora studia běloruských studentů – máme možnost je zařadit do studia. Budou-li stu-

dovat v ČJ, mohou absolvovat klasické přijímací řízení a mohou dostat stipendium stejně 

jako studenti v ČJ. Pokud budou studovat v AJ, budou vedeni jako samoplátci.  Momen-

tálně nemáme informaci o zájemcích o studium na PřF z této lokality. 

 
 

K bodu 4) – Informace z oblasti studijní – Dr. Musílek 

• DOD – letos proběhnou online formou ve dnech 8. ledna (14.00-19.00) a 9. ledna (9.00-

14.00) - streamovaný pořad o UHK a jejích fakultách na Facebooku + prezentace kateder 

ve virtuálních místnostech v MS Teams. Podrobnější informace byly zaslány vedoucím ka-

teder.  K tomuto bodu byla přizvána Mgr. Vávrová, která požádala vedoucí kateder 

o vyplnění tabulky, jež jim byla zaslána emailem. Dále sdělila, že na DOD poběží prezen-

tace kateder, poté proslov pana rektora.  Dr. Musílek dále sdělil, že je zakázáno používat 

k internetu wi-fi (Eduroam), je nutno se připojit metalicky (drátem), pokud by někdo chtěl 

používat notebook, Bc. Vojta zapůjčí k připojení kabel. Dále sdělil, že z každé katedry musí 

být určena dvojice – přednášející a vyhazovač – která se DOD zúčastní, tito musí být při-

pojeni přes kabel. Požádal vedoucí kateder, aby do pátku 11. 12. 2020 určili na své katedře 

přednášející(ho) a vyhazovače (stačí 1+1, ale může jich být i víc) (viz úkol). 

• Probíhá studentské hodnocení výuky, bylo spuštěno včera, tj. 8. 11. 2020. 

• Výuka AJ proběhne až od příštího akademického roku, tedy ve 2. ročníku. 

• Do programu Informatika a školský management je letos přihlášeno 65 studentů, bude 

probíhat blokově. 

• Ve čtvrtek 17. 12. 2020 cca od 12:30 h proběhne finální schůzka k finálnímu rozhodnutí 

anglické uchazečky o doktorské studium na PřF UHK. 

 

 

K bodu 5) - Informace z oblasti rozvoje – doc. Hubálovský 

• Úprava stolů v zasedací místnosti PřF – navrhuje “výběrové řízení”, firmy budou osloveny 

nejdéle do poloviny ledna 2021. 

• Monitorovací zpráva ESF a ERDF – požádal vedoucí kateder, aby urgovali koordinátory 

kateder o zaslání podkladů kol. Doležalové, zejména inovované materiály. 

 

 



K bodu 6) – Informace z oblasti ekonomické – Ing. Kostrová 

• Odevzdání a schválení výkazů za prosinec (včetně schválené dovolené), nejdéle do 14. 12., 

aby mohl být kontrolní výpočet mzdových nákladů za prosinec co nejpřesnější, důležité 

především kvůli projektům. 

• Pokud někdo letošní rok dovolenou nevyčerpá, ojedinělé případy, bude muset vybrat 

v lednu, žádosti elektronicky ale již nebudou možné (v rámci elektronického výkazu), 

pouze v papírové podobě (žádost o vypsání dovolené schválené nadřízeným a doručené 

na mzdovou účtárnu). 

• Nový mzdový vnitřní předpis, platný od ledna 2021, je již registrován MŠMT a schválen, 

odkaz byl zaměstnancům zaslán rektorátem, zvyšují se tarify (dle úvazku) o 10 %. 

• Probíhá účetní uzávěrka letošního roku, je potřeba dodržet již zaslaný harmonogram této 

účetní uzávěrky. 

 

K bodu 7) – Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• TA ČR zveřejnila harmonogram výzev pro rok 2021, příští rok bude v oblasti aplikovaného 

výzkumu “hubenější”, skončily programy Zéta a Éta. Plánováno je několik cofundových 

výzev nekorelujících se specializacemi, které jsou na fakultě. 

• V březnu 2021 bude vyhlášen program TREND, PP 2 Nováčci, kde můžeme figurovat jako 

další uchazeč. V září pak bude vyhlášen PP 1, kde může být hlavním uchazečem etablovaný 

příjemce podpory VaV. Můžeme připravit seminář na podporu našich AP. 

• Od roku 2022 chystá TA ČR nový program Sigma, který bude nahrazovat programy Éta a 

Zéta. 

• Projekt z Fondu vzdělávacích potřeb - firma Medicto Group, která vyhrála VZ na dodávku 

eye trackeru, zatím nepotvrdila, že by byla schopna dodat přístroj a zaškolit pracovníky 

PřF dříve než mezi 18. -22. 12. To je dost pozdě, je nutno se dohodnout, jak k tomu při-

stoupíme.  Bylo by vhodnější provést školení 2x - jednou v prosinci a podruhé v novém 

roce.  Ohledně fakturace dodala paní tajemnice, že je nutno fakturovat nejpozději do 

20. 12. 2020, aby vše stihla účtárna zpracovat.  

• V pondělí proběhne schůzka s firmou Eramont ohledně realizace odvětrání digestoře, na 

níž se domluví vše potřebné ohledně technické stránky a fakturace. 

 

K bodu 8) – Různé 

• Pan prorektor prof. Krejcar vyzval přítomné, aby za fakultu navrhli 5 akademiků ke zjištění, 

zda máme šanci s takovým pracovníkem jít do projektu.  Po diskusi jsou navrženi – z ka-

tedry fyziky RNDr. Filip Studnička, Ph.D., z katedry matematiky doc. Anton Galaev, DrSc., 

z katedry biologie RNDr. Lenka Plavcová, Ph.D. a z katedry chemie prof. PharmDr. Kamil 

Musílek, Ph.D. a doc. Ing. Miroslav Lísa, Ph.D. 

• Doc. Bogusch se dotázal, jak to vypadá s učebnou S16 – je stále v majetku katedry biolo-

gie.  K tomu sdělil pan děkan a doc. Hubálovský, že bude převedena pod děkanát PřF. 

• Doc. Trojovský požádal o zpřístupnění možnosti zapisovat do tabulky na DOD, o zpřístup-

nění bude požádána Mgr. Vávrová, která dokument vytvářela. 

• Prof. Musílek vznesl dotaz na dr. Musílka a doc. Bogusche ohledně nahrazování praktik 

pro studenty. Je možno zorganizovat praktika blokově nebo dle rozvrhu, přiklání se k na-

hrazování dle rozvrhu.  K tomu sdělil doc. Bogusch, že na katedře biologie se bude 

nahrazovat 5-6 předmětů, pokud by se praktika nahrazovala blokově, mohla by se krýt. 

https://www.uhk.cz/cs/osoba/1239/anton-galaev
https://www.uhk.cz/cs/osoba/4860/lenka-plavcova


K tomu sdělila sl. Skoupilová, že pro studenty by bylo výhodnější nahrazovat praktika blo-

kově. Dr. Musílek navrhuje pro zkouškové období nechat v rozvrhu, ale třeba je časově 

zdvojit. Prof. Musílek sdělil, že problémem mohou být programy učitelství, kde se mohou 

praktika překrývat. 

 

Úkoly: 

1. Motivovat alespoň dva studenty z každé katedry, aby vyjeli na Erasmus mobilitu na 

min. dvouměsíční pobyt 

Kdo:   vedoucí kateder   

Termín:  do konce února 2021 

Komu:   Mgr. Holubové, prof. Musílkovi 

 

2. Určit přednášející(ho) a vyhazovače na DOD 

Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  do 11. 12. 2020  

Komu:   dr. Musílkovi, Mgr. Vávrové 

  

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

 

 

 

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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